
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 03/16 
 

Den konání 12. září 2016 
Místo konání MÚ Litomyšl 
Čas  Od 16.00 Do 17.00  

     
Přítomnost členů komise Vojtěch Stříteský přítomen 

PhDr. Milada Nádvorníková omluvena 
Věra Janečková přítomna 
Petr Fila, DiS. přítomen 
Mgr. Martin Klejch přítomen 
František Jandáček přítomen 

 Filip Holub přítomen 
 Mgr. Martin Šorf omluven 
 Ing. Martin Tláskal přítomen 
   
   

Přítomnost pracovníka MěÚ Mgr. Josef Štefl omluven 
Přítomnost dalších osob    

  
  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 
 
 

Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy 
2. Dotační programy 2017 
3. Obec Suchá – požadavky na herní prvky 
4. Stadion Černá hora Litomyšl 
5. Horolezecké stěna  

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Předseda komise přivítal přítomné členy a omluvil nepřítomnost M. Nádvorníkové z důvodu nemoci 
Usnesení Nehlasovalo se 

    



                                                                 

 

2. Diskutovalo se o dotačních programech na rok 2017. 
V Dotačním programu města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti na rok 2017 KV doporučil doplnit do čl. 3 a 8.5 slovo 
„členů“. Proběhla diskuze s panem Klejchem (členem KV), proč je toto doporučení. Pan Klejch informoval o tom, že KV vychází z toho, že 
členem je ten, kdo platí členský příspěvek a že by to mělo být zřetelně řečeno i ve vyhlášených dotačních programech – bude to též 
sloužit jako podklad pro kontrolu správného čerpání dotace.  

Nikdo ze členů KSTV nenavrhl podstatné změny Dotačních programů na rok 2017.  

Předseda KSTV míní, že není nutné zvát předsedy sportovních organizací, klubů, oddílů na jednání, ale bude dostačující poslat 
předsedům organizací, oddílů a klubů doporučený dopis a informovat o možnostech předkládání žádostí na rok 2017 a důrazně je 
upozornit na případné sankce (dle doporučení KV) a nechal o této možnosti hlasovat.  

Jednohlasně přijato a doporučeno RaM. 

Usnesení KSTV doporučuje doplnit čl. 3 a 8.5 a Dotační tituly předložit RaM ke schválení 
Hlasování Pro 7                              Proti  0                   Zdržel se  0 

 
3.  

Komise na minulém jednání řešila žádost obce Suchá na nákup nových herních prvků. Bylo konstatováno, že nejprve by se měly opravit 
stávající prvky. Případné další žádosti na rok 2017 se budou řešit na jednáních KSTV. 

Usnesení Nehlasovalo se 
Hlasování Pro 7                              Proti  0                   Zdržel se  0 

 
4. 

Diskuze se rozvinula kolem stadionu a obecně areálu Černá hora Litomyšl.  
 
Pan předseda informoval o tom, že KSTV neměla správný názor, když nedoporučila RaM osazovat cvičební prvky na okraji lesa.  
Prvky jsou využívány a dokonce se zvažuje jejich rozšíření. 
 
Nejdelší část diskuze byla o situaci na stadionu – bohužel se v mnoha ohledech opakuje jako téma a důvod problémů nepřítomnost 
správce areálu (od lajnování hřiště, přes nepořádek v hlasatelské kabině, časomíra a osvětlení běží v noci, nekontrolovaný přístup 
kohokoli na hřiště s UMT v nevhodné obuvi atp.). Do diskuze se zapojili prakticky všichni členové komise s osobními zkušenostmi. 

Usnesení  KSTV doporučuje Radě Města se této problematice věnovat a zaměstnat správce stadionu Černá hora Litomyšl nebo najmout na dohodu 
např. dva důchodce, kteří by střídavě dbali na pořádek na stadionu. 
 
Na příští jednání KSTV pozvou zaměstnanci MÚ pracovníka(y) MSL, kteří se starají o stadion Černá hora.  

Hlasování Pro 7                              Proti  0                   Zdržel se  0 
5. F. Holub informoval o jednání s panem M. Těšínským ohledně vybudování horolezecké stěny v tenisové hale Litomyšl.  



                                                                 

 

K tomu se dále rozvinula široká diskuse o využívání haly, investicích sportovních i stavebních. Nezapojení se do diskuze předem ohlásil 
předseda komise. 
 

Usnesení  KSTV žádá, aby byla z majetko-právního odboru MÚ dožádána smlouva s Invest Real Service a tato elektronicky rozeslána členům 
komise pro prostudování. Na příštím zasedání KSTV bude tomuto tématu dále věnována pozornost.  

 
 
 
 

    
 
V Litomyšli dne 12. 9. 2016 

 

podpis předsedy komise 
 


